
Zápis ze zasedání ekonomické komise Akademického Senátu PřF MU 

 

Datum konání: 7. dubna 2022, 15:00 – 17:00 

Místo konání: zasedací místnost UKB B17/432 

Forma jednání: hybridní 

Přítomni fyzicky:  

RNDr. Milan Baláž, Ph.D.; Mgr. Jiří Bartoš, PhD.; Mgr. Jan Mašek; prof. Ing. Vladimír Šindelář, Ph.D.; 

 

Přítomni online přes MS Teams:  

Mgr. Tomáš Brom; doc. Mgr. Petr Hasil, Ph.D.; doc. Mgr. Jan Koláček, Ph.D.; Mgr. Veronika 

Křešťáková; prof. Mgr. Vít Kudrle, Ph.D.; doc. Mgr. Jan Lochman, Ph.D.; Mgr. David Novák; Bc. Júlia 

Peňáková; prof. Mgr. Tomáš Kašparovský, Ph.D. (děkan), Roman Čermák, M.Sc. (tajemník); prof. 

RNDr. Roman Šimon Hilscher, DSc. (proděkan pro ekonomiku) 

 

Omluveni: 

RNDr. Vendula Svobodová 

 

Tajemník Fakulty nejprve představil investiční rozpočet PřF MU v roce 2022. Zdroje pro rok 2022 činí 

309 330 tisíc Kč, což je navýšení ve srovnání s částkou 206 705 tisíc Kč z předcházejícího roku. Byly 

vysvětleny jednotlivé položky rozpočtu. Pan tajemník pak zodpověděl otázky týkající investic 

z předkládaného rozpočtu i na investice mimo tento rozpočet.  

Dalším bodem bylo projednání neinvestičního rozpočtu PřF MU na rok 2022. V porovnání s rokem 2021 

je rozpočet mírně růstový. Byly diskutován problémy s velkým objemem prostředků ukládaným do 

FÚUP. Dále se diskutovaly problémy s nárůstem ceny elektrické energie, který činí více než 220 %. 

Vysvětlena byla i pokuta spojená se snížením dotace na hospodářskou činnost. Dotazy členů komise 

týkající se těchto témat byly zodpovězeny panem tajemníkem a doplněny panem děkanem.  

Třetím bodem zasedání bylo projednání Pravidel rozdělování finančních prostředků PřF MU v roce 

2022. S textem komisi seznámil proděkan Hilscher. Ten také odpověděl na všechny otázky 

zúčastněných a doplnil ho pan děkan a pan tajemník. Projednávání tohoto bodu přispělo k diskusi o 

nákupu investic z FRIM, problému s publikacemi sdílenými mezi více fakultami a CEITEC, a porovnání 

váhy jednotlivých parametrů sloužících k rozdělování PVČ a DKRVO na univerzitní a fakultní úrovni. 

V předkládaném návrhu byla navržena jedna drobná změna, aby se fixní část DKRVO příště uvedla 

v konkrétní částce namísto vyjádření procenty.  

Závěry 

V závěrečném hlasování všichni přítomní členové ekonomické komise vyslovili doporučující stanovisko 

Akademickému senátu PřF pro schválení investičního i neinvestičního rozpočtu fakulty PřF MU v roce 

2022 a Pravidel rozdělování finančních prostředků PřF MU v roce 2022. 

 

Zpracoval prof. Ing. Vladimír Šindelář, Ph.D. 

Předseda ekonomické komise AS PřF MU 

 


